
Referat fra GMU møde tirsdag den 8.11.2022
Til stede: Jens, Sif, Henrik og Povl (ref)

* Reception for 2. pladsen ved Klaus Novy Preis og møde om ”Hyldespjældet som
Verdensmål bebyggelse” tirsdag den 22.11. kl. 18.00
- Cafestyregruppen står for det praktiske i Cafeen, vi står for resten.
- Invitationen er trykt i HP. Den skal også hænges op, på facebook og husstandsomdeles
(Povl) og på Hyldenet.dk (Henrik).
- Til receptionen fortæller Povl lidt om prisen, oplevelsen i Berlin og de andre finalister.
- Deadline for tilmelding til spisning og mødet torsdag den 17.11.
- De forskellige grupper inviteres hver især, og bliver bedt om at fortælle i 3 minutter, og at
prioritere et mål de gerne vil have indspark til (Povl).
- Programmet er, som det er udsendt. Hvis det giver mere mening på dagen, kan vi skære
ned i antallet af ”6 gruppetræf”.
- Sif er ordstyrer. Henrik fremlægger i 3 minutter for GMU.
- De kommer 3 fra Driften. Vi kommer alle 4 fra GMU.

* Energispareindsats
- Vi afventer fortsat Verdensmål Centerets koncept for energibesparelser målrettet (1)
Fælles anliggender og lokaler, og (2) Beboerne privat.
- For tiden har vi indlæg på Facebook om udluftning og skimmel. Vi følger op med et indlæg
om relativ luftfugtighed, og at det er vigtigt at have varme på (Povl).

* Afspærring af madaffaldscontaineren på Store Torv i 2,5 uge til den 14.11.
- Vi / Driften har afspærret madcontaineren og det er taget godt imod. Kun en enkelt har
været kritisk på Facebook.
- Det er aftalt med Driften, at de åbner igen mandag den 14.11.
- Før åbningen omdeler vi en seddel i oplandet og slår det op på Facebook (Povl).
- Vi håber, at lukningen har en god effekt på sorteringen både i oplandet og i hele
Hyldespjældet.
- Oplever vi alvorlige fejlsorteringen i andre øer, vil vi også at lukke der.

* Andet:
- AB skal behandle nye udhængsskabe. Vi anbefaler skabe i træ (gerne varmebehandlede)
og uden elektrisk lys.
- Mandag var der informationsmøde om Helhedsplanen for Slipperne. 70 deltog. Der var
seriøs kritik. Det meste har også tidligere været fremført. Der laves referat og Byggeudvalget
forfølger det. Flere har fået nye skimmelproblemer i forbindelse med renoveringen. Det må vi
forfølge, bl.a. med opslagene på Facebook.
- Ordningen med afhentning af IT er ikke kommet i gang. Der er personudskiftninger i firmaet
og fuld gang i en virksomhedsoverdragelse. Danny er på sagen.
- Skraldebilen har haft et problem med at kunne tømme øen ved Åleslippen.
- Lyset virker igen ved affaldsøen ved Humleslippen.
- Der er nyt møde og Materialegården torsdag den 10.11. (Henrik og Povl).
- Vi får besøg af medarbejderne fra BL onsdag den 23.11. (Jens og Povl)
- Der er møde med Heidi og Danny den 24.11. om urintoiletterne, så de kan få syn for
sagen, og vi kan genopfriske aftale om vedligehold/rensning (Povl).



- Vi får besøg af medarbejderne i Bo-Vest torsdag den 1.12. fra ca. 10.45 – ca. 11.30 (Jens
og Povl).

* Næste GMU-møde
- Mandag den 5.12. kl. 8-8.45.


